
    Z á p i s n i c a  
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa  16. 2. 2018 
 
 
 
Program: viď príloha Pozvánka 
 
K bodu l/ Otvorenie 
Starosta obce p. Igor Daško  privítal prítomných poslancov obce a hostí na zasadnutí  OZ 
a oboznámil ich s programom rokovania. Starosta vyzval poslancov k pripomienkam k bodom 
rokovania. Poslanci nemali žiadne pripomienky a program jednohlasne odsúhlasili. 
 
K bodu 2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov 
 
Zapisovateľ: :  Gabriela Koníčková 
Overovatelia:  Jaroslav Kotras, Milan Kvasnica 
 
K bodu 3/ Investičný zámer Strelnica 
Starosta privítal hostí a odovzdal im slovo, aby poskytli informácie o investičnom zámere na 
vybudovanie strelnice. Ing. arch. Slavomír Olexík predstavil seba a svoju firmu  
a odprezentoval svoj zámer vybudovať športovú IPSC strelnicu, v ktorej by prebiehali 
niekoľkokrát do roka súťaže. Strelnica by mala slúžiť pre  členov športových klubov, 
poľovníkov, policajtov, ale aj na vykonávanie taktických cvičení s bojovou streľbou. 
Vysvetlil potrebu vybudovať tretiu strelnicu na Slovensku. V ponuke  majú pozemky buď na 
východnom Slovensku, alebo si vyhliadli našu lokalitu a strelnicu by chceli vybudovať na 
pozemkoch, kde sú vyťažené štrky v katastroch obcí Kameničany, Slavnica a Prejta. Pre 
lepšiu predstavivosť priniesol vytlačenú vizualizáciu projektu. Jedná sa o výmeru cca 300 m². 
Výhodou podľa ich vyjadrenia pre našu obec by mali byť pracovné príležitosti, možnosti 
stravovania a ubytovania v našom regióne a tiež úprava okolia, kde sa ťažia štrky. V prípade 
kladného stanoviska by bola strelnica vybudovaná cca do 5 rokov.   
Poslanci mali niekoľko pripomienok  a otázok, na ktoré dostali odpoveď a tiež mali 
k nahliadnutiu fotodokumentáciu z iných strelníc a súťaží. Po dlhej rozprave starosta 
poďakoval prítomným za účasť a dohodol sa s poslancami, že si prejdú vyznačenú lokalitu. 
Upozornil záujemcov, aby oslovili starostku zo Slavnice, nakoľko by strelnica zasahovala aj 
do ich katastra. V prípade záujmu o realizáciu projektu, zvoláme zhromaždenie občanov, na 
ktoré budú pozvaní zástupcovia investičného zámeru a vysvetlia občanom všetky podrobnosti 
plánovanej výstavby strelnice. Na stretnutí si občania vyjadria svoje kladné, alebo záporné 
stanovisko k vybudovaniu investičného zámeru. 
 
K bodu 4/ Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia  predniesol starosta obce a 
skonštatoval, že uznesenia  sú splnené. 
  
K bodu 5/ Žiadosť o vydanie súhlasu obce s umiestnením stávkovej kancelárie 
v Hostinci u Štefana 
Starosta informoval o doručenej žiadosti spoločnosti SYNOTtip, a. s. Poprad - Matejovce 
o vydanie súhlasu obce s umiestnením stávkovej kancelárie v Hostinci u Štefana. Poslanci 
vyjadrili súhlas bez časového obmedzenia.   
 



K bodu  6/ Informácie Valné MAS Vršatec 
 
Starosta informoval o dianí na valnom zhromaždení MAS Vršatec. Informoval o výške 
finančných prostriedkov pre  jednotlivé členské obce a možnosti ich čerpania podľa 
jednotlivých vyhlásených výzvach. Vyzval poslancov, aby si premysleli investičný zámer, na 
ktorý by sa prostriedky mohli čerpať pre našu obec. Tiež informoval o schválenej výške  
členského príspevku pre MAS Vršatec na rok 2018 podľa počtu obyvateľov.  
 
K bodu 7/ Informácie porada Mikroregion Vlára -Váh 
Starosta informoval prítomných o priebehu rokovania, na ktorom sa rozoberala výška 
príspevku pre Regionálnu vodárenskú spoločnosť Vlára – Váh Nemšová. Poslanci sa 
vyjadrili, že príspevok nebude akceptovaný. 
  
K bodu 8/ Rôzne 

 Starosta informoval prítomných o rokovaní so spoločnosťou Marius Pedersen, a.s. 
prevádzka Trenčín o možnosti poskytovania služieb v oblasti odpadového 
hospodárstva. Spoločnosť nám neponúka výhodné podmienky, preto zmluva zatiaľ 
nebude podpísaná.  

 Starosta informoval, že po ukončení nájomnej zmluvy so spoločnosťou BRAAND 
Group, s.r.o., ktorá má prenajatý areál letného kultúrneho stánku, nájomca dá areál do 
pôvodného stavu a pomôže nám s navážkou štrku na pozemok na predĺženie betónovej 
plochy. 

 Starosta  informoval o požiadavke p. Antona Figúra na orezanie líp na cintoríne, ktoré 
mu zasahujú na pozemok. 

 Starosta informoval, že sme podpísali zmluvu o zabezpečení zhodnotenia drevného 
odpadu s firmou Brantner Altgas s.r.o. Dubnica nad Váhom. 

 Ing. Koníčková informovala prítomných, že nás oslovila spoločnosť CBS s ponukou 
propagačných materiálov ako knihy a mapy, ktoré by sa využili na hodové slávnosti. 
Poslanci si premyslia, či sa budú propagačné materiály objednávať. 

 
K bodu 9/ Návrh na uznesenie 
 
 
Uznesenie č.   2/2018 
 
Obecné zastupiteľstvo: 
 

l. b e r i e   n a    v e d o m i e: 
 

a/ Informáciu o investičnom zámere strelnica 
b/ Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 
c/ Informáciu z valného zhromaždenia MAS Vršatec  
d/ Informáciu o priebehu rokovania Mikroregiónu Vlára-Váh 
e/ Informáciu o rokovaní s firmou Marius Pedersen 
f/ Informáciu o ukončení nájomnej zmluvy s firmou BRAAND Group, s.r.o. 
g/ Informáciu o požiadavke na orezanie líp na cintoríne 
h/ Informáciu o podpise zmluvy s firmou Brantner Altgas s.r.o. 
i/ Informáciu o propagačných materiáloch spoločnosti CBS 
 
 



 
2. s c h v a ľ u j e: 
 
a/  Vydanie súhlasu s umiestnením stávkovej kancelárie v Hostinci u Štefana bez 
časového obmedzenia 
 
 

K bodu 10/ Záver 
Starosta poďakoval poslancom a hosťom za účasť a ukončil rokovanie. 
 
 
 
Zapísala:  Gabriela Koníčková    …………………… 
 
Overovatelia: 
 
        …………………… 
 
              
        ……………………. 
 
 
Igor Daško, starosta obce     ……………………. 
 

 


